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RG - 0002.P.XXXIV.2021 
 

P R O T O K Ó Ł  N R  XXXIV/2021 
z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  

w dniu 16 grudnia 2021 r. 

Punkt 1.  
Otwarcie sesji 
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5. 
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6. 
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7. 
Przyjęcie uchwały ws. zmiany uchwały Nr XVII/107/2016 Rady Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą z dnia 30 czerwca 2016 roku w sprawie szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze 
oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania od opłat oraz 
trybu ich pobierania. 
Punkt 8.  
Przyjęcie uchwały ws. przyjęcia Planów Pracy Komisji Rady Gminy Nowe Miasto nad 
Wartą na rok 2022. 
Punkt 9. 
Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy na rok 2021. 
Punkt 10. 
Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2021-2029. 
Punkt 11. 
Interpelacje Radnych. 
Punkt 12. 
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 13. 
Zamknięcie sesji. 
 
Ad 1) Otwarcie sesji. 

Przewodniczący pan Waldemar Tomaszewski o godzinie 1500 otworzył                       
XXXIV Sesję Rady Gminy i powitał Radnych, osoby oglądające transmisję obrad                      
na żywo. 
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Ad 2) Stwierdzenie quorum. 
Przewodniczący informował, że ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych,       

na sali obrad zasiada 14 Radnych. 
 

Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący zawiadomił, że Radni otrzymali porządek obrad zgodnie                      

z terminem 7 dni przed posiedzeniem wraz z porządkiem komisji. Ponadto pan 
Tomaszewski poinformował, że na posiedzeniu wspólnym komisji Radni omówili 
szczegółowo uchwały.  

 Porządek wraz z prowadzonymi poprawkami został przyjęty 14 głosami                  
za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących.  

• Listy z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 4) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje                         
i wnioski. 

Przewodniczący przed podjęciem głosowania otworzył dyskusję. W związku                     
z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie.  

 Protokół z XXXII Sesji został przyjęty 13 głosami za, 0 głosów przeciwnych,                         
0 głosów wstrzymujących.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  

 
Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
 Pan Waldemar Tomaszewski informował, że w dniu dzisiejszym przed 
posiedzeniem sesji odbyło się posiedzenie komisji, na której Radni omówili projekty 
uchwał.  
Do biura rady wpłynęły pisma, jedno wpłynęło od mieszkańca gminy - w formie 
petycji, Komisja zajmie się petycją w najbliższym, możliwym czasie. Kolejne pismo                  
to informacja o wszczęciu postępowania przez Wojewodę Wielkopolskiego względem 
uchwały ws. diet radnych i sołtysów dot. § 5. ust. 3.  
 
Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

Pan Wiesław Schreiber Zastępca Wójta Gminy informował, że rozpoczęto prace 
budowlane przy rozbudowie Szkoły Podstawowej w Kolniczkach. Zadanie to jest 
dofinansowane z Rządowego Programu Inwestycji Lokalnych w kwocie 1 miliona 
złotych, natomiast całość zadania będzie kosztowała ponad 2 miliony.  

Ponadto Zastępca informował iż do dnia 31 grudnia można składać wnioski              
na realizację zadania polegającego na likwidacji wyrobów budowlanych 
zawierających azbest. Do dnia 16 grudnia złożono 71 wniosków, na demontaż                            
i utylizację były 22 wnioski, natomiast na samą utylizację 49. W tym roku udało                   
się zrealizować 9 wniosków, udało się utylizować trochę ponad 25 ton odpadów. 
Pozostałe wnioski będą realizowane do 22 września 2022 roku. Zadanie jest 
dofinansowane z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej oraz ze Starostwa Powiatowego.  

Ponadto Zastępca informował iż szkoły otrzymały maksymalne 
dofinansowanie z Rządowego Funduszy na zadanie Laboratoria Przyszłości. Łączna 
kwota dofinansowania to 310 tys. zł. W programie biorą udział Szkoły w Boguszynie – 
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60 tys. zł, Chociczy – 70 tys. zł, w Klęce - 60 tys. zł, w Kolniczkach – 60 tys. zł,                    
oraz Nowe Miasto n. Wartą - 60 tys. zł. Środki muszą być wydatkowane do końca 
roku bieżącego w 60%, pozostałe środki mogą być wydatkowane do 31 sierpnia. 
Środki mogą być wykorzystane na wyposażenie narzędziowe stanowisk dla uczniów, 
sprzęt, narzędzia, elektronarzędzia, materiały i pomoce naukowe.  

Poza tym zostały zakupione cztery elementy zabawowe na placu zabaw                   
na zdrojach, obecnie plac zabaw jest nadal zamknięty, jeszcze należy uzupełnić 
podłoże o ile warunki pogodowe będą sprzyjające.  

W dniu dzisiejszym Urząd otrzymał zgodę na przedłużenie terminu                          
na złożenie listy, zestawienia danych osób, które wnioskują na granty PGR, dzieci                 
i wnuków byłych pracowników PGR w rozwoju cyfrowym. Termin został 
przedłużony do 27 grudnia.  (…)  

  
Ad 7) Przyjęcie uchwały ws. zmiany uchwały Nr XVII/107/2016 Rady Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą z dnia 30 czerwca 2016 roku w sprawie szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwalniania od opłat oraz trybu ich pobierania. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję, 
w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXXIV/250/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
16 grudnia 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 8) Przyjęcie uchwały ws. przyjęcia Planów Pracy Komisji Rady Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą na rok 2022. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję, 
w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXXIV/251/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
16 grudnia 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad 9) Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy na rok 2021. 
Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję, 

w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      

0 głosów wstrzymujących. 
 Uchwała Nr XXXIV/252/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     

16 grudnia 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad 10) Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2021-2029. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję, 
w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XXXIV/253/2021 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
16 grudnia 2021 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 11) Interpelacje Radnych. 

Przewodniczący poinformował, że interpelacje nie wpłynęły w związku                      
z czym przeszedł do punktu kolejnego. 
 
Ad 12) Wolne głosy i wnioski. 

➢ Pan Paweł Marciniak mieszkaniec Nowego Miasta złożył życzenia z okazji 
Świąt Bożego Narodzenia. Ponadto zwracał się z pytaniem czy Radnych 
interesuje jakość wody ponieważ, w protokole spisanym z ostatniej sesji                        
nie ma wzmianki, że zostały przekazane wyniki badań, które świadczą,                        
że woda w gminie jest toksyczna. 

Przewodniczący informował, że skoro sanepid dopuszcza wodę                             
do spożycia, to oznacza, że jest ona zdatna do picia, trudno podważać 
kompetencje w badaniach sanepidu, który bierze na siebie 
odpowiedzialność za zdrowie mieszkańców.  

➢ Pan Marciniak pytał Zastępcę Wójta czy zlecone będą badania w innych 
laboratoriach, aby potwierdzić badania które przedstawił pan Marciniak.                 
Czy planuj się wycofanie bądź zmniejszenie związku aluminium przynajmniej 
o 10-krotność.  

Pan Wiesław Schreiber informował, że gmina bazuje na badaniach które 
przeprowadza sanepid, pracują tam osoby kompetentne, znające się na 
temacie, dysponujące odpowiednim laboratorium. Jeżeli gmina otrzyma 
zalecenia o zmianie technologii związanej z uzdatnianiem wody                           
to takowe zmiany zostaną dokonane. Jednak w chwili obecnej                                
nie będziemy podejmować dodatkowych działań związanych                            
z badaniami,  a co za tym idzie kosztami.  

➢ Pan Marciniak pytał czy samorząd poczynił własne ustalenia względem ulotki 
przekazanej mieszkańców ws. szczepień, gdyż dla pana Marciniaka                                                    
jest to propagowanie propagandy rządowej.  

Pan Zastępca informował, że urząd nie będzie zajmował                                   
się podważaniem stanowiska rządu w tym zakresie, nie dysponujemy 
odpowiednimi specjalistami, którzy znają się w temacie medycyny, 
nawet zlecając ekspertyzy, nie posiadamy takich umiejętności                            
że potrafilibyśmy odczytać ich wyniki. To nie należy do samorządu, 
wszelakie zadania w tym zakresie wiążą się z kosztami, samorząd musi 
dbać o to, aby nie wydawać środków publicznych na cele które nie są 
przypisane samorządom. Takimi zadaniami zajmują                                          
się wyspecjalizowane podmioty, mogą się zajmować organizacje 
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społeczne, pan również może założyć stowarzyszenie które może 
zrzeszać osoby mające odpowiednie kwalifikacje, umiejętności                           
i charytatywnie podejmować działania, aby analizować te wyniki, 
prowadzić publikacje w internecie, za pomocą mediów. Jeżeli zostanie to 
stanowisko uwzględnione przez stronę rządową to urząd się dostosuje. 
Ze strony samorządu to jest nie dość, że narażenie na koszty, to jest to też 
poświęcanie tematom którymi, samorząd nie powinien się zajmować.   
(…) 

➢ Na zakończenie Przewodniczący złożył życzenia świąteczne,                                   
aby Nowonarodzony przyniósł dużo wiary, nadziei i miłości na lepsze jutro, 
aby te Święta spędzić w zdrowiu i miłości w gronie rodziny i najbliższych 
przyjaciół.    

 
Ad 13) Zamknięcie sesji. 
O godzinie 1600 Przewodniczący zamknął XXXIV  Sesję Rady Gminy. 
 
 
Protokołowała                Zatwierdził 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zał. 1. Wyniki głosowania poszczególnych uchwał.  


